

2008 年中大四院戲劇比賽 19-20/11/2008 CUHK Inter-collegiate Drama Competition of 2008



聯合劇社於四院劇賽的參賽作品《大象消失了》。

United College Drama Club participated in the Inter-collegiate Drama Competition by staging "The Elephant Disappeared".



聯合劇社獲四院劇賽的優異視覺效果、優異創作劇本及最佳演出獎。各有獲獎單位與評判及嘉賓於頒獎禮後合照留念。

United College Drama Club won the "Distinguished Visual Effects", "Distinguished Script Writing" and "The Best Performance" awards. All winning units, judges and honourable guests posed a photo at the prize presentation ceremony.



院長馮國培教授於頒獎禮後與所有聯合劇社台前幕後工作人員合照。

All on-stage and back-stage members of United College Drama Club had a photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head, after the prize presentation ceremony.

書院聚會 —— 岑維休先生德育計劃講座系列第二講 21/11/2008

College Assembly —— "Mr Shum Wai Yau Moral Education Scheme Lecture Series" Lecture Two



譚華正博士(右二)與陳書琴女士(左二)親臨書院聚會進行支票致送儀式，譚博士捐款港幣二十九萬，成立「譚華正博士非本地進修獎」，由院長馮國培教授(最右)及輔導長王香生教授代表接受支票。

Dr Tam Wah Ching (second from right) and Ms Shirley Chan (second from left), presented a donation cheque of HK\$290,000 to the College for the establishment of the "Dr Tam Wah Ching Non-local Study Awards".

Professor Fung Kwok-pui, College Head (far right), and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, represented the College to receive the cheque.



書院成員公共衛生學院陳英凝教授，以「災後的衛生及醫療需要：四川地震的啟示」為題作演講。

College member, Professor Emily Y Y Chan from School of Public Health, gave a talk on "Public Health and Medical Needs Post Disaster: A Case Study of Sichuan Earthquake."

書院粵語辯論隊奪婦女委員會辯論比賽大專生組冠軍 28/11/2008

College Cantonese Debate Team won in the Debate Competition organised by the Women's Commission



由婦女事務委員會主辦的「性別觀點」辯論決賽假奧海城舉行。The championship match of the debate competition on "Gender Views" organised by the Women's Commission was held at Olympic City.



聯合辯論隊於頒獎儀式上的合照。

Group photo taken at the prize presentation ceremony after the match.